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Woclawek, dnia 6 wzeSnia 2023 r,

Pan Jacek Bulawa

Radny Rady Miasta Wloclawek

Szanowny Panie Radny,

w rylAzku z interpelacjq wniesionq pnez .Pana, w sprawie zlikwidowania problemu zbyt
szybkiej i glosnej iazdy tzy. rajdowc6w ulicami Sr6dmiescia, w lym placu wolnosci, informujg,
2e w pelni zgadzam sig z Panem i uwa2am, Le nalety podiq6 wszelkie dzialania, by problem ten
jak najszybciej zlikwidowa6 lub co najmniej maksymalnie ograniczyi. W 2adnym wypadku
braku dzialari nie usprawiedliwia fakt, i2 zjawisko to obecne jest 

' 
na ulicach

nie tylko polskich miast, a w promowaniu patologicznych zachowaft sw6j udzial ma dostepnose
medi6w spolecznoSciowych, czy te2 wiele produkcji filmowych i telewizyjnych.

Dziqkujg zatem za Pana wypowied2, poniewa2 wlafnie w miesiqcu wze3niu br. w Uzqdzie
Miasta odbqdzie sig posiedzenie Komisji pozqdku i Bezpieczenstwa dla Miasta wocliwka
i Powiatu woclawskiego, kt6remu bgdg pzewodniczyl. w spotkaniu wezm4 udzial migdzy innymi
ptzedstawiciele wladz Komendy Miejskiej policji, paristwowej stra2y po2arnej i strazi Miejs(iej.
Juz lenz uzgodnilem z moimi wspolpracownikami, iz sprawa pzez pana ooruszona zoitanii
pzedstawiona na posiedzeniu Komisji, jako priorytetowa dla bezpieczeristwa mieszka6c6w
woclawka. Tym bardziej wigc istotna jest pana interpelacja, reprezentujqca slanowisko wielu
mieszkaic6w naszego miasta, jako niezwykle wa2ny argumenten'ia jak najszybszym
i skutecznym zajgciem sig pzywolanym pnezpana problemem.
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